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Ämne: Enkel fråga till KF på torsdag

Hejsan, skulle vilja få med följande frpåga till KF på torsdag om det är möjligt:

Det har gjorts en del utspel kring byggnationen av ett nytt stadsbibliotek där platsen för ett sådant
nu verkar rivas upp. 

Det finns en risk att en ny placering kan innebära en försening av detta mycket angelägna projekt
då en ny placering kräver enighet inom politiken. Fullt förståerligt har detta lett till frustration då de
befintliga lokalerna är mycket olämpliga för verksamheten.

Styret har i sitt politiska handlingsprogram lovat att en byggnation skall startas inom
mandatperioden och min fråga till kommunstyrelsens ordförande lyder därför:

Hur tänker styret kring eventuella förseningar för projektet och hur har ni tänkt agera för att
säkerställa att det startar under utsatt tid? 

För Sverigedemokraterna
Mattias Bengtsson



 

 

Fråga till kommunstyrelsens ordförande 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 24 november 2022 togs beslutet att utöka arvoderingen 
för ordförande, samt förste och andre vice ordförande i kommunfullmäktige. 

För uppdraget som ordförande fördubblades arvodet med 100%, då det ökade från 25 till 50 procent. 
I pengar handlade det om en höjning från 17 000 till 34 000 kronor i månaden. 

Men någon beskrivning som angav vilka arbetsuppgifter som följer med den utökade arvoderingen 
fanns inte. 

Nu har det gått fyra månader och ni skulle komma tillbaka med ett förslag.  
 
Min fråga till kommunstyrelsens ordförande är: 

Har ni arbetat fram en uppdragsbeskrivning för ordförande, samt förste och andre vice ordförande i 
kommunfullmäktige? 
 

Ulricehamn 22 mars 2023 

Dario Mihajlovic 
Nya Ulricehamn


